

## 《单词百科:slurry是什么意思?slurry怎么发音?slurry的解释和用法》

英语单词slurry是什么意思?slurry怎么读?slurry怎么发音?简答网为您整理了slurry的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### slurry怎么读

slurry的读音:[ sl ri]

### slurry的意思

1、n.泥浆，浆；

### slurry的相关词组

- 1、bentonite slurry 膨润土泥浆；
- 2、slurry handling 淤浆处理；
- 3、aqueous slurry 含水泥浆；

4、coke slurry 焦泥浆;

### slurry的双语例句

1、Asphaltic resins were synthesized from residual oil and FCC slurry in laboratory.

以不同渣油和FCC油浆为原料,在实验室合成了沥青树脂.

2、Finally, numerical simulation is implemented on the slurry pond which is mechanically agitated and SIMPLIC algorithm.

最后, 本文对所研究的机械搅拌方式浆池进行了数值模拟.

3、The hydro cyclone battery separates and distributes the absorber slurry suspended solids.

水力旋流站能对吸收塔浆液里的悬浮固体进行分离和分配.

4、The model can be used to design slurry pond using carbide slag as absorbent.

利用该模型可以设计用电石渣作脱硫剂的脱硫浆池的大小.

5、Design concentration for ash slurry pumping 70 % by weight.

灰渣泵的设计浓度按重量计算为70%.

6、The slurry capability is the important factor preparation technology of porous bioceramics with controllable macrostructure.

浆料的性能是可控多孔生物陶瓷技术的重要影响因素.

7、A combustion experiment of coal water slurry as a fuel in expanded perlite kiln was made.

通过水煤浆在膨化窑上燃烧试验,认为用水煤浆作膨化窑的燃料,技术是可行的,经济效益明显.

8、Gaseous, liquid, or slurry propellants may be used in various combinations.

气态, 液体或胶状推进剂可能用于各种不同组合中.

9、The slurry apparent viscosity has exponent relation to the solid volume content.

矿浆表观粘度与固体体积含量呈指数关系.

10、Energy industry: all kinds of fuel, oil coal slurry, coal slurry, slime and nuclear waste.

能源工业: 各种燃油、油煤浆、水煤浆、煤泥及核废料.

11、The new acrylic emulsion was found to improve the fluidity and stability of the inorganic slurry.

结果发现,乳液的加入使无机浆料的流动性和稳定性得到改善.

12、The gypsum slurry is pumped into a diked area.

我们用泵将石膏料浆打到一块用堤围起来的空地中.

13、As the hot flue gas mixes with the slurry solution, water from the slurry is evaporated.

然而,其泥浆的吸着剂浓度却更高,当热的废气与泥浆溶剂混合时,水从泥浆中蒸发.

14、The viscosity of coal water slurry will affect its combustion in power station boiler.

电站锅炉对燃烧用水煤浆有一定的粘度要求,粘度过低将不利于水煤浆的雾化及稳定燃烧.

15、Industrial boiler and power plant: transfer of coal water slurry.

工业锅炉、电厂: 水煤浆的输送.

16、Objective : To research the rat model with colpitis and cervicitis by phenol slurry.

目的: 研究苯酚胶浆致大鼠阴道及宫颈炎的动物模型.

17、An optimized parameter design is essential for reliable and efficient operation of the ice slurry system.

参数优化设计是使碎冰式能量输送系统可靠和高效的重要保证.

18、It is found that air liquid ratio and slurry concentration are crucial to spraying character.

实验证明,气液质量比、浆液密度为影响双流体喷嘴雾化特性的重要因素.

以上是简答网为您整理的slurry怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于slurry的用法、sl

urry的释义、slurry的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/slurry>

